

**AVIS DE PROMULGATION ET ENTRÉE EN
VIGUEUR - RÈGLEMENTS 838-06, 868-05
ET 921**

AVIS PUBLIC est, par les présentes, donné aux contribuables de la Ville de Pincourt que le conseil municipal de la Ville de Pincourt, lors d'une séance ordinaire tenue le 9 août 2022, a adopté les règlements suivants :

No 838-06 : Règlement refondant le règlement 838 et ses amendements et s'intitulant dorénavant - Règlement 838 - Règlement de délégation de compétences à certains fonctionnaires municipaux

No 868-05 : Règlement modifiant le Règlement numéro 868 relatif aux nuisances, à l'entretien et à la salubrité des immeubles, tel qu'amendé de façon à :

- MODIFIER L'ALINÉA 35(1)r)
- AJOUTER L'ALINÉA 35(1)s)

No 921 : Règlement déterminant le territoire sur lequel le droit de préemption peut être exercé et sur lequel des immeubles peuvent être acquis aux fins de construction ou d'aménagement d'infrastructures municipales

Ces règlements entrent en vigueur conformément à la Loi.

Toute personne peut consulter ces règlements sur le [site Web de la Ville](#) et en obtenir copie au bureau du greffe situé au 919, chemin Duhamel à Pincourt, durant les heures d'affaires.

DONNÉ à Pincourt, ce 10 août 2022.

**NOTICE OF PROMULGATION AND
ENTRY INTO FORCE - BY-LAWS 838-06,
868-05 ET 921**

PUBLIC NOTICE is hereby given to the taxpayers of the Town of Pincourt that the municipal council of the Town of Pincourt, at a regular meeting held on August 9, 2022, has adopted the following By-Laws :

No. 838-06: By-law refounding by-law 838 and its amendments and henceforth entitled – By-law delegating of competencies to certain municipal officials

868-05: By-law amending by-law 868 regarding nuisances, maintenance, and sanitation of dwelling units, as amended, such as to :

- MODIFY PARAGRAPH 35(1)R)
- ADD PARAGRAPH 35(1)S)

No. 921: By-law determining the territory on which the right of refusal may be exercised and on which immovable may be acquired for the purposes of construction or development of municipal infrastructures

These regulations come into force in accordance with the Act.

Anyone may consult these By-laws on [the Town's Website](#) and obtain a copy at the Office of the Town Clerk located at 919 chemin Duhamel in Pincourt, during business hours.

GIVEN at Pincourt this 10th day of August, 2022.



**Me Charlotte Gagné
Greffière/Town Clerk**